
 

Friskis & Svettis avd Bærum 

Referat styremøte 

 
Tilstede: Martine Solberg, Brit Stavik, Christoffer Johansson, Inger Louise Stange, Elisabeth Sageng, Janne Distad og Malene Drabløs Myreng 
Ikke tilstede: Michel Mateos 
Avholdt: På Microsoft Teams torsdag 28. januar 2021 kl. 19.30  
Referent: Elisabeth Sageng 
Neste møte: på Microsoft Teams  
 

Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansvar 

1. Innkalling, agenda og 
referat 
 

Referat og innkalling godkjent Styret 

2. Dato nytt styremøte Torsdag 11.3 kl 19.30 
Styreleder sender ut invitasjon og dato for årsmøte i løpet av uke 5. Frist for medlemmer å sende inn 
saker til årsmøte ca 1.3. 
 

 
Styreleder 

3.  
 

Daglig leder redegjør for 
status i foreningen  

Antall aktive treningskort 675, mot 1574 samme dato i fjor. Flere kjernemedlemmer sier opp 
medlemskapet. Har tro på at nye avtaler tegnes når senteret åpner igjen. 
Inntekt årskort 160.000 salg årskort senior, noen årskort vanlige, årsmedlemskap, og noen som har kjøpt 
ukeskort livestream. Vi må være nøkterne i forhold til utviklingen. Pr i dag er livestream det eneste vi kan 
tilby, og resultatet er reduksjon i antall medlemmer. I fjor 729.000 solgte vi for. Det viktige er når vi får 
åpnet lokalene igjen. Oppsigelser avtalegiro 391 siden mars i fjor.  
Ny kampanje håper vi skal trigge nye medlemmer. Webkassesystemet har ikke fungert optimalt skyldes 
overgang til nytt system. Bankgiro og vipps fungerer best.  
Hittil har 301 medlemmer betalt medlemsavgift, 31 har betalt funksjonæravgift, til sammen totalt 332 
totalt har betalt medlemsavgift.  
Digital opplæring er vanskelig å få gjennomført for Riks Sverige. 
Nytt medlemssystem fortsetter. Systemene fungerer sikkert for små klubber, men ikke for store klubber.  
 

Janne 
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Styrkerommet er tømt og skal være klart til vi åpner igjen. Anne-Lene jobber på timer ifm oppgradering 
av styrkerommet. 
 
Antall livestreamtimer øker – det er veldig positivt. 
 
Krisepakker: NIF har sendt høringsutspill for den delen av idretten som foreløpig ikke er omfattet. Litt lite 
spesifikt ift hvem dette gjelder.  
Bærum kommune kommer også med krisepakke – det sendes søknad, men daglig leder er litt mindre 
optimistisk denne runden. 
 

4. Informasjon F&S Norge - 
SL 

Styreleder refererte fra informasjonen fra Friskis Norge om blant annet gjennomføring av årsmøter 2021.  
 
Styret ønsker å gjennomføre årsmøte digitalt 24.3. Anne Hartveit stiller som ordstyrer. 
 
Styret i Friskis Norge har utarbeidet en strategiplan for 2021-2023 der vi kan komme med innspill om vi 
ønsker. Alle styremedlemmer oppfordres til å lese strategidokument og evt med innspill til Janne som tar 
dette videre. Dokumentet gjelder FS Norge og ikke det enkelte lokallag. 
Seksjonsårsmøtet avholdes lørdag 20.3. Friskis Svettis 9-13, allmøte Tinget 14—15.30. Friskis Bærum kan 
stille med 3 representanter. Påmelding innen 10.3. 

- Elisabeth Sageng 
- Michel Mateos 
- Malene J. D. Myreng 

 
Nytt tilbud: Friskis online/Friskis live – trene med svenske instruktører. Det blir sendt ut 
brukernavn/passord til medlemmene i ca uke 6. Hvordan håndterer foreningen reklamen for dette? Red 
Media har laget opplegg for dette som virker veldig bra. Kommer på hjemmesider, Instagram og 
Facebook.  
Norske livestreamtimer fortsetter som før.  
 
Administrasjonen har laget en egen vårkampanje som kommer etter hvert.  
 
Digitalt opplegg for rekruttering og utdanning er svært viktig og har stort fokus fra daglig leder.  
 

 
 
 
 
Janne 
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5.  Gjennomgang av 
årsregnskap 
 
 
 
 
VEDTAK 

Medlemsinntekter i 2020 er kr 1,4 mill lavere enn budsjettert. Dette kompenseres med ekstraordinær 

Covid 19 støtte fra Bærum kommune.  Inntekter i 2020 ble kr 7.255.246 mot budsjettert kr 7.325.000. 

Vi har i 2020 reduserte lønnskostnader i forbindelse med permitteringer.  Administrasjonen har overtatt 

en del funksjoner som tidligere ble utført av innleid medarbeider.  Planlagte investeringer, vedlikehold og 

utdanning/funksjonærkostnader er utsatt. Vi har fått noe reduksjon av husleie i november og desember. 

Driftskostnader ble kr 884.643 lavere enn budsjettert. Årets overskudd 2020 ble kr 927.395 mot 

budsjettert overskudd på kr 120.000. 

Innestående i bank pr 31.12.20 er kr 2.966.504. Av dette er kr 804.257 husleiedepositum, kr 332.927 er 

forskuddsbetaling fra mosjonister, kr 200.000 er innbetaling fra Sparebankstiftelsen som er øremerket 

oppgradering av styrkerom som gjennomføres 2021. 

 
Vedtak: 
Styret beslutter å innfri siste andel lån til Consolidator. 
 
Selv om 2021 blir året der foreningen kan få de negative resultatene ifm corona, har vi et godt 
utgangspunkt.  
Overgang til det nye regnskapssystemet har gitt styret lettere tilgang til tall og dermed bedre styring og 
kontroll. 
Martine kontakter revisor for prosess godkjenning av årsregnskap.  
Brit følger opp årsregnskapet. 

Styret v/ 
Brit 
 
 
 
 
 
Janne 
 
 
 
 
 
Martine 
Brit 

6 
6.1 

Årsmøtet 
Gjennomføring av 
årsmøtet digitalt eller 
fysisk 

Styret beslutter at årsmøtet gjennomføres digitalt. 
 
Anne Hartveit har tilbudt seg å være ordstyrer for årsmøtet.  

 

6.2 Gjennomgang av 
foreløpig årsberetning- 
punktene "veien 
videre" og mål for 
foreningen vil bli viktig 
å bli enige om 

Når vi ser på målene for 2020, ser vi at vi har klart å gjennomføre på alle punktene til tross for pandemi.  
Utvikling for 2021: 
Det viktigste for styret er å kunne åpne dørene for medlemmer og funksjonærer så raskt som mulig og 
gjennom dette sikre en sunn økonomi i disse krevende rammene gjennom å:  

- Gjenoppta og normalisere treningstilbudet så raskt som mulig 
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- Fortsette å tilby og utvikle digitale treningsformer 
- Tilby «instruktørløse» timer, filmer med ulike instruktører 
- Tilby utetrening  
- Oppgradere gulv i stor sal 
- Oppgradere styrkerom 
- Investere i funksjonærer 
- Rekruttere og utdanne nye instruktører 

 
Styret diskuterte de ulike punktene. 
 
Valgkomiteen v/Freddy inviteres til neste styremøte for å gjennomgang og innspill til nytt styre.  
 
Sammensetning styret 
Følgende personer er på valg: 
Martine 
Brit 
Elisabeth 
Michel  
Tobias – ikke deltatt siden våren 2020 
Malene – inntrådt som varemedlem 
Christoffer – trekker seg fra styret 
 

6.3 Saker utsatt fra forrige 
årsmøtet (vedlegg) 
 
 
 
Punktet om nytt gulv i 
stor sal videreføres til 
neste styremøte 
 
 

Det ble opprettet en arbeidsgruppe som har fått ansvar for å gjennomgå de to sakene som ble lagt frem 
på årsmøtet 2020 og komme med et forslag. 

- Livslangt medlemskap: styret støtter ikke forslaget om livslangt medlemskap. 
- Nytt gulv i stor sal: styret ønsket tidlig våren 2020 å bytte begge gulvene og hadde lagt dette inn i 

budsjettet. Grunnet corona ble dette utsatt.  
- Daglig leder har søkt om og fått midler til prosjektet spesielt rettet mot unge medlemmer. Vi er 

veldig heldige som har fått øremerkede midler til styrkerommet. Dette har ikke belastet 
budsjettet til foreningen.  

- Fokusere neste søknadsprosess om midler med fokus på enkeljympa 
- Styret må finne en måte å håndtere vedtaket om å legge alle investeringer på is mens økonomien 

er usikker mot en måte å investere i nytt gulv på når muligheten kommer.  
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- Styret er enige om at vi skal prioritere nytt gulv i stor sal. Dette skal gjøres så snart det er 
økonomisk gjennomførbart. Daglig leder får ansvar for å sondere mulighetene for å søke midler 
for å dekke dette.   

- Tilskuddsmuligheter – styret v/Aina og Inger Louise bistår daglig leder å finne steder å søke om 
tilskudd.  
 

 
 
Aina og 
Inger 
Louise 

7. Eventuelt Ingen punkter til eventuelt.    


